
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE AFD. 1 

D. 26. april 2023 

 

Deltager: Ruben, Kirsten, Ilse, Eva og Anne Kathrine 

Suppleant Joan deltog også i mødet. 

 

 

Velkomst. 

 

1. Godkendelse af sidste referat, fra d. 27. februar. 

2. Nyt fra formanden. 

3. Bordet rundt. 

4. Beboeraktiviteter 2023. 

5. Evt. og næste møde. 

 

 

 

 

1. Referat godkendt, med følgende bemærkninger. Ipad er udleveret til Ilse. 

Graffiti er ikke fjernet, tages med på markvandring.  

 

 

2. Nyt fra formanden. 

Helen er udtrådt af bestyrelsen pga. sygdom, Kirsten er indtrådt i bestyrelsen. 

der har været afholdt møde for nye, Kirsten deltog, ros til mødet. Der er 

problemer med vand i kælderen ved Skråningen, der arbejdes på at udbedre 

fejlen. Broarbejdet på Østerbrogade er godt i gang. 

  

 



3. Bordet rundt. 

Ruben :Containerpladsen motorcykelparkering ??, tages med til 

markvandring. Hundehold, der tages kontakt til vedkommende, der må ikke 

holdes hund i afd. 1.  Ilse: Huller i vejen, tages med på markvandring, ønske 

blomster, tages med på markvandring. Kirsten: vaskekældre, efterlades tit 

meget rodet, og ikke rengjort. Eva: der fodres fugle, stop venligt med dette, 

da det kan tiltrække rotter. Joan: Trist at se at der stilles affald ved en fyldt 

container. 

 

 

4. Beboeraktivitet. 

Flammen 16.juni, der er i dag 26 april 14 tilmeldte (i dag 17 maj 24 tilmeldte) 

 

Næste møde bliver d.12. juni, kl. 10.00, hvor vi starter med markvandring 

 

Referat skrevet af 

Anne Kathrine 17.05.2023 

 

 

 

 

 

 


